
                                           
 
 

 

 
 

ACTA DE LA REUNIÓ AMB L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DEL CARRER AMPLE, 
DEL DIA 3 DE DESEMBRE DE 2021 
 
ASSISTENTS: 
 
Vocals, per part de l’Ajuntament: 
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
Sr. Jaume Palahí 
 
Vocals, per part del Consell: 
Sr. Maximiliano Martínez 
Sr. Pedro Jesús Zamora 
Sra. Mari Beleña Cruz 
Sr. Antonio Miguel Gutiérrez 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament: 
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia: 
 
1) Urbanisme 
2) Serveis Municipals 
3) Mobilitat 
4) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:05h seguint l’ordre del dia: 
 
1) Urbanisme 
 
- Problemàtica inundacions al carrer Ample quan plou i manca de separativa de pluvials: 
En principi, en dues setmanes hauria d’estar acabada l’obra. Ha suposat més temps del 
previst perquè s’han trobat una sèrie de complicacions a resoldre un cop obert el carrer, 
principalment al Daró. 
- Desdoblament de l’Avinguda Espanya: Com que no es podia començar fins acabar 
l’obra al carrer Ample i ara ja és pràcticament nadal, es començarà al gener després de 
festes. L’obra ha estat adjudicada a Grup Fusté (els que van fer l’aparcament de 
Llafranc). 
- Possibilitat de nou aparcament a l’Avinguda Espanya: No tenim terrenys de titularitat 
municipal en aquesta zona. Però quan es perdi l’aparcament actual del carrer Daró serà 
perquè s’ha d’obrir el carrer nou que anirà del carrer Daró al carrer Creu Roquinyola i 
està prevista una bossa d’aparcament que cobreixi la pèrdua d’aquest aparcament. Però 
parlem d’un llarg termini, s’informarà quan estigui previst fer-ho efectiu. 
 
2) Serveis Municipals 
 
- Il·luminació del terra del pas peatonal a la zona de la plaça de l’Estadi és fosa: Amb el 
pressupost 2022 es substituiran els llums encastats a terra, ara no hi ha partida i el canvi 



                                           
 
 

 

té un cost de 6.352,50€). Les llums del mur ja estan reparades i el ferro circular que es 
va sol·licitar treure es farà abans de final d’any. 
 
- Reixeta de ventilació i pintura del Local Social: La reixeta es va reparar a l’agost i els 
repassos de pintura es van fer el mes de novembre. 
 
- Ampliació il·luminació carrer Rajola amb plaça Joan Corominas. Es va executar el mes 
de setembre amb romanent. 
 
- Rebaix voreres per millorar la mobilitat al pas de persones: Hi ha previst el rebaix d’una 
de les voreres de Passeig Migdia amb el carrer dels Forns per tal de millorar 
l’accessibilitat a l’escola Torres i Jonama, i un altre pendent i anotat també per fer que 
és el del carrer Sant Pere amb carrer Rajola. Està en llista per a què la brigada els vagi 
fent en aquesta època de l’any. 
 
- Escocells dels arbres: Amb el romanent de tresoreria s’han fet tots els escocells dels 
arbres del carrer Ample (Jardinets de Can Bech a Frederic Martí Carreras) i els del 
Frederic Martí i Carreras (des del bar Rally a la Rajola). 
 
- Estassar branques dels arbres carrer Ample 144 que impedeixen veure les senyals: El 
passat 2 de novembre es va començar a podar tots els arbres, tal i com està programat 
en el cronograma de poda de l’arbrat públic municipal. Es va començar pel xamfrà de 
l’Avinguda Espanya amb carrer Ample. 
 
- Tirolina trencada a la Plaça Corominas: Ja està reparada. 
 
- Problemàtica de pudors als embornals del pas elevat del carrer Ample: Ja s’hi ha 
actuat. 
 
- Aparcament del carrer Daró: Es van reparant els pòsters i motes sempre que se’ns ha 
demanat que ho féssim però val a dir que els conductors no tenen massa cura. 
 
3) Mobilitat 
 
- Encreuament entre carrer Ample i Passeig Migdia: S’ha estat estudiant aquest 
encreuament, i ara estem mirant d’instal·lar-hi un mirall. Sobre la velocitat al carrer 
Ample, l’ajuntament és a punt d’adquirir un radar mòbil que mirarem de col·locar-lo 
també al carrer Ample. 
 
- Repintat del CID del carrer Ample 144 i graella de “no aturar-se” del carrer Daró amb 
Av. Espanya: Es farà quan acabin les obres, ja que l’asfalt ara està aixecat. 
 
- Ampliació de l’aparcament de motos a la zona del carrer Picasso davant del carrer 
Botines: Ara per ara en l’únic lloc que es podrien ampliar és zona blava i, per contracte, 
no es poden treure places de zona blava. 
 
  



                                           
 
 

 

4) Noves aportacions 
 
Abans de les noves aportacions intervé el regidor de Qualitat Urbana per parlar del nou 
sistema de recollida. En el cas del carrer Ample hi ha molta verticalitat i s’està estudiant 
com fer-ho, si a través de contenidors com fins ara o amb àrees emergents. Quan 
tinguem més informació es farà saber. 
 
Com a noves aportacions l’Associació comenta: 
 

- S’hauria d’arreglar el pany exterior de la porta del Local Social. Ha de ser un pom 
fixe perquè al anar amb targeta no puguin obrir la porta desde fora. 

- El gronxador de la plaça de l’Estadi està trencat i el terra ple de sots on s’hi 
acumula l’aigua de pluja. 

 
A les 21.25h finalitza la sessió ordinària de l’Associació de veïns del carrer Ample. 


